
 

 

P R O T O K O L L   
 

REGIONUTVALG NORD-NORGE 
Møtested: Thon hotel Nordlys, Bodø 

 
Dato/tid: 15. mars 2022 Protokoll: 01/22 
 
TIL STEDE: 

Arbeidsutvalg 

Nord-Norge: 

Bjørn-Arne Skoglund, Ola Johansen, Sissel H. Johansen, Håvard Knygh, Fred Tore 

Fagereng, Ragnhild Engan og Bente Børsheim 

Regionutvalg 

Nord-Norge: 

 

Trygve Ballo, Jan Håland, Dan Rune Larsen, Vegard Simonsen, Kent Are Johansen, 

Sunniva Skogan, Marianne Hauan, Bjørn Kvammen, Øystein Rafaelsen, Anders 

Stavrum Larsen, Fred Tore Fagereng, Knut Joakimsen, Bjørn-Arne Skoglund, Leif-

Kåre Halvorsen, Ole Ingar Johansen, Ragnhild Engan, Knut Dypvik, Snorre 

Forsbakk, Frøydis Forsmo, Bjørn Vilhelmsen, Jørn Gunnar Ellingsen, Skjalg 

Nordås, Torgeir Nordås, Liv Kari Huskebakk, Merethe Hjerpbakk, Robin Sjøgård, 

Olaf Paulsen, Lene Borgan, Peter D. Nicolaisen Jr, Eirik Alexandersen Bjørnsgård, 

Bjørn Torstein Arnes , Bernt Andreassen, Anne-Maren Govasli, Marita Kveinsjø, 

Lena J. Steinslett, Øyvind  Sæther, Simen Nyland Lund, Jørgen Thomassen, Anders 

Eilertsen, Fredrik Thomassen, Roger Jakobsen, Arild Svendsen, Jan Kolsvik og 

Kim Andre H. Schei 

Valgkomité   

Nord-Norge: 

Liv-Kari Huskebakk, Lena J. Steinslett, Anne-Britt Hanstad og Olaf Paulsen 

Andre: Tormod Nilsen (sentral valgkomite) 
 

Forfall: Bjørn Tore Søfting, Dan Vidar Rasmus, Laila Agersborg, Morten Risto (vara Jørgen 

Thomassen møtte), Hanne Lill Skogheim (vara Anders Eilertsen møtte), Marion E. 

Alvestad, Elisabeth Salo, Roger Simonsen (vara Fredrik Thomassen møtte), Gry 

Bjørklund, Bernhardt Halvorsen, Bjørn Andor Hanssen, Birgitte Rørvik Bruun, 

Grete E. Arntsen (vara Roger Jakobsen møtte), Willy Andre Wold, Jan-Olav 

Angell, Glenn Peter Knædal, Kay Inge Jensen, Hans Elling Angell (vara Arild 

Svendsen møtte), Karl Gunnar Strøm, Aleksander Lillevik, Hugo Mørk, Kristin 

Andreassen, Snorre Berfjord, Anders Johansen, Morten Holm (vara Jan Kolsvik 

møtte), Bernt S. Skarstad, Linda Mari Aaslid (vara Kim Andre H. Schei møtte) og 

Lillian Sæterstad 
  

Konsernstyret: Merethe Sund  

Administrasjonen: Christer Skreslett  

  
Referent: Christer Skreslett 

 

 

 

Sak nr Sak 

1 Konstituering av møtet 
 

Bjørn-Arne Skoglund ønsket velkommen, og Ola Johansen foretok opprop. 

Det var 48 stemmeberettigede til stede ved møtestart.  

Ingen merknader til innkalling og sakliste.  

 

Vedtak: 

Innkalling og sakliste ble godkjent.  

 

Dan Rune Larsen og Lena Steinslett ble valgt til å godkjenne protokoll sammen med 

møteleder  

 



 
 side 2 

2 Årsmelding og regnskap for Nortura SA 

 
Merethe Sund fra konsernstyret orienterte. 

 

Vedtak: 

Regionutvalget tar gjennomgangen av årsmelding og regnskap til orientering 

 

Spørsmål/kommentarer: 

• Kylling og gris: Norske bønder skal produsere mere matkorn. Vil dette være negativt for 

landbruket? 

• Er vi forsikret i forhold til dataangrepet? Vil det komme ekstra etter utbetalinger når 

forsikringsoppgjør er mottatt? 

• Vi ønsker alle høyere produksjon i Nord. Er dette noe som blir kommunisert og fokusert 

på i styret? Tar vi nok vare på de små produsentene? 

• Økte energikostnader. Hvor mye av dette får vi kompensert fra staten? (Ingen ting) 

• Energikostnadene vil økes også for transportørene, hvor mye vil dette koste? 

• Hvorfor utbetales bonuser til direktør og ledere når selskapet går såpass dårlig? 

• Vi bør tenke over størrelsen på lederlønningene i Nortura. 

• Distribusjonsavtalen. Har vi mye svinn og returvarer eller fungerer det nå? 

• Eier vi våre varer når de ligger på kjedens lager? 

• Satsing med våre varer i FK-butikkene, hvordan går den? 

 

3 Landbrukets rammevilkår 
 

Kristin Hoff fra Norsk Landbrukssamvirke innledet. 

 

Spørsmål/kommentarer:  

• Kan SA ha ulike ordninger i forhold til størrelse av leveranse, ref. kvantum og 

puljetillegg? 

• Er AS og avkastning mere akseptert enn etterbetaling av overskudd i SA blant folk flest? 

• SA rammes hardere av kritikk enn AS når det gjøres økonomiske valg som rammer 

arbeidsplasser. Hvorfor? 

• Samvirket står sterkt, men bruker vi vår styrke fullt ut? 

 

4 Kretsmøtene 2022 
 

I Magne Trondmo sitt fravær, ga Bjørn-Arne Skoglund en kort oppsummering av kretsmøtene i 

Nord-Norge i uke 8 og 9. 

 

Kort fortalt var det generelt sett noe lavere oppmøte enn i 2020, da det sist var fysiske møter. 

Samtidig var det mange gode møter med godt engasjement. 

 

5 Arbeid i RU og kretsene 

 
a) Bjørn-Arne Skoglund ga en orientering rundt hva som skjer rundt Nortura Målselv og 

satsingen på Gilde Nord-Norsk  

 
b) Det går mye tid for adm. å sikre oppmøte til RU-samlinger og å mobilisere varaer ved 

behov. Det er derfor et ønske fra adm. at kretslederne selv får ansvaret for å melde ifra til 

org.leder hvem som møter i RU  - samt sørger for vara fra kretsen møter ved frafall.  
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Vedtak: 

Regionutvalget (RU) i Nord-Norge vedtar følgende praksis når det gjelder å melde inn 

deltakelse til Regionutvalgsmøter fra den enkelte krets: 

 

• Kretsleder i hver enkelt krets melder fra til org. leder mht. hvem fra kretsen som 

deltar i RU-møtene. 

• Det innebærer at kretsleder må kontakte vararepresentanter ved evt. forfall 

• Kretsleder må i god tid før RU-møtene få tilsendt oversikt over representanter og 

vararepresentanter til RU med kontaktdata, samt få spesifikk frist for rapportering 

til org. leder. 

 

6 Status mht. Nord-Norgestrekket 

 
Merethe Sund innledet og tok for seg historikk og status mht. Nord-Norgestrekket. 

 

Spørsmål/kommentarer:  

• Gilde Nord-Norsk: Vi finner det ikke i butikken, men skal etterspørre.  

Under googlesøk finner vi det ikke engang på egne nettsider.  

Kan disse produktene selges via FK-butikkene? 

• Får Nortura andre overføringer fra Staten for å drive slakteridrift i Nord? 

• Er det Målselvslakteriet vi enda betaler på med dette trekket? 

 

7 Orientering fra tilførselsområde Nord 

 
Tilførselsleder Christer Skreslett ga en orientering om aktuelle saker knyttet til 

tilførsel/rådgivning/livdyr. 

 

Spørsmål/kommentarer:  

• Livdyrformidlingen fungerer veldig bra. 

• Livdyrformidlingen fungerer ikke bra. 

• Det må avholdes dialogmøter med MT. 

 

8 Åpen post/lokale saker 

 

• Ulik pris i forhold til produksjon størrelse (Innsendt sak fra Sør-Helgeland Krets ) 

Sak ble fremvist. 

o Ulik behandling i samvirket er meget uheldig, selv om vi skjønner at det ikke 

enkelt å fjerne raskt. Dette pga. konkurranse.  

o Det må satses på de små om vi skal overleve i Nord.  

o Dette er en samvirkedebatt og vi kan ikke akseptere så stor forskjellsbehandling.  

o Er ikke vi små interessante for Nortura? 

• Medlemsbutikkene, hvordan går de? 

• Nortura bør starte en egen matvarekjede. 

• Vi har det for travelt til å få et godt møte. Vi må ha 2-dagersmøte i vår region slik at 

kretsene får god tid til å få lagt frem saker.  

• Forslag om å gi utmerkelser til alle dyreslag. Dette gjøres i dag på småfe med fat å krus. 

Lignende premiering må på plass på de andre dyreslagene. 

• Valgkomiteen gjør en viktig jobb. Med bedre betaling til tillitsvalgte vil de få en enklere 

jobb med flere valgbare kandidater. Dette er nødvendig da de tillitsvalgte gjør en meget 

viktig jobb for kjøttprisen og medlemmene. 

• Viktig å få kadaverordning på plass i Finnmark. 
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9 Valg 

 
Fungerende leder i valgkomitéen, Liv-Kari Huskebakk, presenterte valgkomiteens innstilling. 

 

Sverre Hågbo og Sunniva Skogan, som av valgkomitéen var innstilt som nye AU-medlemmer, 

presenterte seg kort. 

 

Leder i arbeidsutvalget (AU):  

Forslag fra valgkomitéen: Bjørn-Arne Skoglund, Andøy, gjenvalg for 1 år. 

 

Bjørn-Arne Skoglund ble valgt for 1 år. 1 stemme var blank 

 

Nestleder i AU:  

Forslag fra valgkomitéen: Ola Johansen, Sør-Varanger, gjenvalg for 1 år. 

 

Ola Johansen ble valgt for 1 år. 1 stemme var blank 

 

AU-medlem småfe:  

Forslag fra valgkomitéen: Sunniva Skogan, Balsfjord, ny for 2 år. 

 

Sunniva Skogan ble valgt for 2 år ved akklamasjon 

 

AU-medlem storfe:  

Forslag fra valgkomitéen: Sverre Hågbo, Målselv, ny for 2 år. 

 

Sverre Hågbo ble valgt for 2 år ved akklamasjon 

 

Øvrige arbeidsutvalgsmedlemmer var ikke på valg: 

• Arbeidsutvalgsmedlem egg:  Sissel Johansen, Andøy 

• Arbeidsutvalgsmedlem gris:  Håvard Knygh, Sømna 

• Arbeidsutvalgsmedlem fri:    Bente Børsheim, Vega 

 

Varamedlemmer til arbeidsutvalget: 

Forslag fra valgkomitéen: 

• Vara AU fri: Jan Håland, Porsanger, ny for 1 år  

• Vara AU gris: Jørn Gunnar Ellingsen, Meløy, gjenvalg for 1 år 

• Vara AU egg: Martin Vik Mikalsen, Kvæfjord, ny for 1 år  

• Vara AU storfe: Laila Agersborg, Nordreisa, gjenvalg for 1 år 

• Vara AU småfe: Glenn Knædal, Andøy, gjenvalg for 1 år 

 

Jan Håland, Jørn Gunnar Ellingsen, Martin Vik Mikalsen, Laila Agersborg og Glenn 

Knædal ble valgt under ett for 1 år ved akklamasjon 

 

Utsendinger til årsmøtet sammen med Arbeidsutvalget:  

 

Ikke på valg: 

• Årsmøteutsending: Hanne J. Harila, Vadsø  

 

Varautsendinger til årsmøtet for 1 år: 

Forslag fra Valgkomiteen: 

• Glenn Knædal, Andøy 

• Jørn Gunnar Ellingsen, Meløy 

• Laila Agersborg, Nordreisa 

• Martin Vik Mikalsen, Kvæfjord 
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Glenn Knædal, Jørn Gunnar Ellingsen, Laila Agersborg og Martin Vik Mikalsen ble valgt under 

ett ved akklamasjon. 

 

Medlemmer i valgkomitéen:  

Forslag fra valgkomitéen:  

• Frøydis Forsmo, Beiarn, for 3 år 

• Olaf Paulsen, Herøy, for 3 år 

 

Frøydis Forsmo og Olaf Paulsen ble valgt for tre år ved akklamasjon. 

 

Øvrige medlemmer i valgkomitéen var ikke på valg: 

• Bjørn Tore Søfting 

• Anne-Britt Hanstad 

• Lena Steinslett 

 

Leder i valgkomitéen:  

Forslag fra valgkomitéen: Lena Steinslett, Grane, for 1 år 

 

Lena Steinslett ble valgt for 1 år ved akklamasjon 

 

Nestleder i valgkomitéen:  

Forslag fra valgkomitéen: Bjørn Tore Søfting, Vadsø, for 1 år 

 

Bjørn Tore Søfting ble valgt for 1 år ved akklamasjon 

 

Varamedlemmer til valgkomitéen: 

Forslag fra Valgkomiteen: 

1. Dane Rune Larsen, Alta, ny for 1 år 

2. Pål Ove Wika, Grane, ny for 1 år 

3. May Hege Bårdsen, Tromsø, gjenvalg for1 år 

 

Dan Rune Larsen (1), Pål Ove Wika (2) og May Hege Bårdsen (3) ble valgt under ett for 1 år ved 

akklamasjon 

 

10 Orientering fra årsmøtet sin valgkomite 

 
Tormod Nilsen fra sentral valgkomite orienterte. 

 
 

 

Bjørn-Arne Skoglund   Dan Rune Larsen  Lena Steinslett 

(sign.)     (sign.)    (sign.)  

 


